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Abstract (en)
The mosaic panel is made up of a series of identical small squares, (1) e.g. of a synthetic resin material, set in rows and columns and attached to a
layer of a supple material such as kraft paper, which is removed once the panel has been fixed in place. The small squares are set at an angle to the
panel's horizontal and vertical lines and are positioned so that the corners of adjacent squares touch and rhombic gaps are left between them. The
angle of inclination of the small squares is of the order of 17.5 degrees, with the corners (2) of the squares projecting from the edges of the panel
used to align one panel with another. After the panel has been fixed in place the gaps are filled, also with a synthetic resin.

Abstract (fr)
La présente invention concerne une plaque de mosaïque (P) comportant une pluralité d'éléments carrés identiques (1), agencés en lignes et
en colonnes et rendus solidaires les uns des autres par une feuille souple (9) adhérant à la face avant décorative (10) desdits éléments. Selon
l'invention, la plaque est remarquable en ce que la totalité des éléments (1) de ladite plaque sont inclinés par rapport auxdites lignes et auxdites
colonnes, de façon que : dans chaque ligne, deux éléments (1) adjacents sont inclinés symétriquement l'un de l'autre par rapport aux colonnes et se
touchent par les pointes (1a) de deux de leurs coins ; et dans chaque colonne, deux éléments carrés adjacents sont inclinés symétriquement l'un de
l'autre par rapport aux lignes et se touchent par les pointes (1b) de deux de leurs coins, <IMAGE>
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